
Sohys R. Boiriski zapfial o skrzyZowanie drogi powiatowej z drogqkrajow4nr 15 w Szczytnikach
Czerniejewskich, czy Starostwo jest zorientowane jak sl<rzyAowanie ma wygl4dai?

Pan Starosta odpowiedzial, ze jelli inwestorem jest Zarzqd Dr6g Krajowych to zawsze Zarzqd
wystppuje do Starostwazpro(bqo opinip i wtedy wsp6lpracujemy.

Pan Soltys Boifski dodal, 2e droga powiatowa stala siE szlakiem weekendowym z Poznania w
kierunku Powidza, jest bardzo duZe nasilenie ruchu. Projektanci drogi krajowej robi4 wszystko,
Zeby usprawnii ruch na drodze krajowej a utrudniaj qprzejazd z drogi krajowej w powiatow4.

Pan Starostwa obiecal zorientowanie sig w tej sprawie i skontaktowanie sig telefoniczne z Panem
Soltysem.

Pan Radny Rajmund G4siorek powiedzial,2e otrzymal telefon od Pani Marszalek, i2 Czemiejewo
dosta loTmlnzWRPO.

Radny S. Nowicki zapytal o drogg powiatow4 Szczytniki - CzeluScin, czy bEdzie wykonany asfalt?
Radny dodal, 2e w CzeluScinie jest bardzo zniszczony chodnik.

Pan Starosta odpowiedzial, ze jest to przewidziane w planie inwestycji na 2010 rok.

Radny S. Nowicki zapylal, czy moZnabyloby wyr6wna6 tg drogg, bo jest w fatalnym stanie?

Pan Starostwa obiecal proSbE przekazat odpowiednim sluzbom.

Przewodniczqcy Rady powi.tal Pana Posla na sejm RP T.Tomaszewskiego i Pani4 Katarzyng J6rgE
- prezesa Stowarzyszenia,,Swiatowid".

Pan Radny Sejmiku Wojew6dzkiego Krzysztof Kaleta na proSbE Towarzystwa PamiEci Powstania
Wielkopolskiego w GnieZnie przekazal dyplom uznania UrzEdowi i Radzie Miasta i Gminy w
Czemiejewie z podziEkowaniem za owocna wsp6lprac9 w wloZony wklad w przygotowanie
obchod6w 90. Rocznicy Powstanie Wielkopolskiego 1918-1919 znacznym stopniu zaznaczylismy
sw6j wktad w 90. Rocznicq obchod6w Powstania Wielkopolskiego - stanowi zal. nr 7.

Nastgpnie Pani Burmistrz zloLyla uklony w stronE radnego powiatowego Pana Rajmunda G4siorka,
dziEki kt6rego pomocy mohna byto odnowii pomnik powstaric6w w Czerniejewie.

S.Informacja przedstawiciela GnieZnieriskiej Agencji Rozrvoju Gospodarczego Sp. 
" 

o. o. z
dzialalnoSci w 2008 roku

Pan Juliusz Trojanowski wiceprezes Gnie1nieriskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego podzipkowal
za zaproszenie i zloZyl sprawozdanie z dzialalnoSci GARG. Pan Prezes pogratulowal Pani
Burmistrz podjEcia decyzji napisania projektu o pierwszej strefie gospodarczej na terenie powiatu
gnieZnieriskiego. Wniosek zostal napisany przez pracownik6w Starostwa i GARG-u bezpNatnie.
Zdaniem Pana Prezesa GARG spelnia oczekiwania czNonkow, kt6re zostaly ustalone 7 lat temu.
Gl6wnym zadaniem, kt6re Swiadczy Agencja jest udzielanie informacji dla przedsiEbiorc6w
rozpoczynal4cych dzia\alnofif gospodarczq i juz prowadzqcych tak4 dzialalnoS(,. Finansowanie
dzialalnoSci pochodzi ze Srodk6w wlasnych Agencji albo z Centralnej Polskiej Agencji Rozwoju
PrzedsigbiorczoSci. S4 to wiadomoSci z zahesu prawa, marketingu, finans6w, np. wyb6r dotacji z
czego skorzystalo w 2008 roku 300 os6b od 14-18 tys. zl. Prowadzone s4 r6wnie2 dzialania
szkoleniowe i kursy wykonywane na zlecenie Powiatowego UrzEdu Pracy oraz poSrednictwo
pracy. Nadmienil, iz GARG zajmuje sig obsluga stron internetowych i wsp6lpracuje ze wszystkimi
samorz4dami na terenie powiatu. Okoliczne gminy zlecily GARG-owi wykonanie Strategii
Rozwi4zywanie Problem6w Spolecznych. Agencja prowadzi Fundusz PorEczeri Kredytowych,
kt6ry jest martwy ze wzglqdtt na obecn4 sltuacjE na rynku zwiryanq z l<ryzysem. Jeaeli ktoS ma
pomysl i ma biznes, kt6ry ma zachowan4 plynnoS6 finansow4 to jest pewnoSc, 2e otrzyma
po?yczkp bez wzglpdu na prowadzon4 ksiggowo6i. W 2008 roku byly prowadzone uslugi z
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Powiatowym Centrum Informacji Europejskiej. Do waZniejszych v,,ydarzeh naIe?y zaliczy|
powstanie Centrum Obslugi Inwestora. Wktad gminy Czerniejewo do GARG w 2008 roku wyni6sl
2I.500 zL, anapisanie wniosku o Studium to podobna kwota. GARG zostal uhonorowany Hitem
Samorz4dowym w 2008 roku za wspieranie rozwoju gospodarczego samorzqd6w lokalnych.
Agencja organizowala konkurs dla mlodzieLy,I tumiej Cash Flow. W Agencji prowadzony jest
punkt konsultacyjny. GARG w ci4gu roku wypracowuje ok. 500 tys. zl i nie otrzymuje Zadnych
Srodk6w z zev,rnqtrz. Zatrudnia 14 pracownik6w lQcznie z Zarzqdem. W 2008 roku zaplanowano
przychody 444 tys.zl osi4gnigto 454 zl i osi4gnigto zysk ok. 17 tys. zl.

g.Informacja przedstawiciela Stowarzyszenia rrSwiatowid" z dzialalnoSci w 2008 roku

Pani Katarzyna Jorga Prezes Stowarzyszenia ,,Swiatowid" skladaj4c informacjg z dzialalnolci
nadmienila,2e w 2008 roku Stowarzyszenie zaczElo pracE w schemacie 3. dotyczqcym Lokalnej
Grupy Dzialania oraz Lokalnq Organzacjq Grantowq dziEki czemu ze Srodk6w Polsko-
Amerykariskiej Fundacji WolnoSci moZna realizowad program Dzialaj Lokalnie. Obecnie Jest
ogloszony program ta granty. Stowarzyszenie Swiatowid stalo siE Czlonkiem Kandydatem
Krajowej Sieci Grup PartnerskichnaRzeczZr6vtnowuhonego Rozwoju wspieranej przez Fundacjg
Partnerstwa dla Srodowiska oraz Jest czlonkiem Forum Aktywizacji Obszar6w Wiejskich z
og6lnopolskiego porozumienia organizacji, kt6re wsp6ldzialajq\a rzecz przygotow,ania polskiej
wsi do funkcjonowania w ramach UE. W ubieglym roku Stowarzyszenie zloLylo bardzo wiele
wniosk6w z czego zrealizowano;
- XII Lednick4Wiosnq Poetyck4
- I edycjg programu Dzialal Lokalnie
- realizacjEzadania,,Pomysl na Dobry Poczqtek" sfinansowany przezUrzqd Marszalkowski
- realizacjaprojektu ,,Kolebka Piast6w - Kolebka Inicjatyw"
- zorganizowano szkolenia z zal<resu Planowanie i Realizacja Projekt6w na rzecz spoleczno5ci
lokalnej"
- kursy tafrcaludowego i tradycyjnego
- kursy pisania projekt6w dla przedsiEbiorc6w
- kursy z pisania wniosk6w na dziatalno$C z zak<resu agroturystyki
- warsrtaty udoskonalajqce ,,Produkt Lokalny - moZliwoSci i metody rozwoju"
- targi wiejskie produktu rolnego i tradycyjnego
- warsztaty opracowuj4ce Lokaln4 Strategig Rozwoju i: '

- wizyta studyjna Lokalnej Grupy Dzialania Solna Dolina
- spotkania organizacyjne dotycz4ce utworzeniaprzezStowarzyszenie Swiatowid Ekomuzeum
- Bozonarodzeniowy targ wiejski.
Nasi pracownicy brali udzial brali udzial w szkoleniach, kursach, zjazdach. Gmina Czerniejewo
jako czlonek Stowarzyszenia wsp6ltworzyla Lokalnq Grupg Dzialania,l<t6ra zloLyla wniosek na
dofinansowanie, kt6ry jest oparty o nastgpuj4ce cele:
- rozw6j gospodarczy w oparciu o wykorzystanie zasob6w i poprawa warunk6w i jakoSci Zycia.
Oba cele mohna zrealizowal poprzez zr6Zricowany rozw6j gospodarczy na obszarze, rozwfj
funkcji turystyczno rekreacyjnej, aktywny ,,Wpoczynek ze Swiatowidem" lub przez Swietlice
tEtniqcqlyciem. Te cele molna osi4gn4i poprzez wnioskowanie z 4 r62nych dzialafi:

1. r6Znicowanie dzialalnoSci nierolniczej
2. tworzenie i rozw6j mikroprzedsigbiorstw
3. odnowa i rozw6j wsi
4. male projekty

Na tym Pani Prezes zakonczyla sprawozdanie.
Radna Maria Maluszyriska zapytala, czy Sp6ldzielnia Mieszkaniowa moZe ubiega6 siQ o
dofinansowanie w Stowarzyszeniuna wykonanie dachu i ocieplenie budynku l2-rodzinnego.



Pani Prezes odpowiedziala,2e Wsp6lnota Mieszkaniowa mole ubiega6 siE o dofinansowanie z
,,Malych Projekt6w" jako zr62nicowarry rozw6j obszar6w wiejskich.

Radny lan Owczarczak zapfial o schemat III Leader oraz o szczeg6lowe przedstawienie iloSci
zNo2onych wniosk6w.

Pani Prezes odpowiadaj 4c wymie nila zNohone wnioski :
07.01.2008r. zlohenie wniosku na XII Lednick4Wiosng Poetyckq
03.03.2008r. wniosek do Urzpdu Miasta Poznaria na realizacje zadania publicznego ,,Wsparcie
proces6w edukacyj nych i promowanie dzieci i mlodzie?y uzdolnionej "
16.07.2008r. zlo2enie wniosku do Urzgdu Marszalkowskiego Wojew6dztwa Wielkopolskiego na
realizacjg zadania,,Wspomaganie rozwoju spolecznoSci lokalnych poprzez dzialartia majqce na
celu dostosowanie lokalnych strategii rozwoju do wymagari rozwoju obszar6w wiejskich"
02.10.2008r. zlohenie wniosku do Wojew6dzkiego Urzgdu Pracy do Programu Operacyjnego
Kapital Ludzki Priorytet VII DzialanieT.3
22.02.2008r.21o2enie wniosku do Wojew6dzkiego Urzgdu Pracy Programu Operacyjnego Kapital
Ludzki Priorytet YIDzialanie 6.1 Podzial.xie 6.1.1
15.04.2008r. z\ohenie wniosku do Akademii Rozwoju Filantropii na rcalizacjQ programuDzialaj
Lokalnie nalata 2008 - 2010.
20.05.2008r. do Polskiej Organizacji Turystycznej Departamentu Wdraaania Funduszy
Strukturalnych wniosku do Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka DziaNanie 6.4
,,Europejski szlak Sw. Jakuba - trasa polska drogami Sw. Jakuba"
29.09.2008r. zlolenie wniosku o dotacjg w ramach sieci Europe Direct nalata2009 -2012
26.10.2008r. zlo?,enie wniosku do Ecorys Fundusz dla Organizacji pozarzqdowych komponent i
demokracj a i spoleczeristwo obywatelskie
30.11.2008r. zlohenie formularza zgloszeniowego na konkurs najlepsze projekty Polska Zielona
Sied
14.11.2008r. z(ohenie wniosku o przyznanie dotacji w ramach zadania,,Wsparcie dzialan
informacyjnych odnoszqcych sig do wsp6lnej polityki rolnej. Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju

ZNohono 11 projekt6w na kwoty od 50 tys. zlotych do I mln zlotych, z czego w 2008 roku

XII Lednick4 WiosnE Poetyck4
Dziataj Lokalnie, z czego najwiEcej otrzymujq mieszkaricy, ale z tercnu Gminy Czerniejewo
nikt nie otrzymal pienipdzy. S4 to jedyne projekty w Polsce na kt6re mog4 skladai wnioski
grupy nieformalne.
skoriczono realizacjg schematu II Leadera
zrealizowanozadanie,,Pomyslnadobrypoczqtek"
przeprowadzono szkolenia na 4 kursy tahca
zorganizowano 13 kurs6w z pisania projekt6w
kurs pisania wniosk6w dla przedsigbiorc6w
kurs aktywizacji rozwoj u agrotrnystyki

- produkt lokalny
- byto 12 Targ6w Wiejskich produktu lokalnego, podczas kt6rych wystawiaj4 sip wystawcy z

Czerniejewa
- odbylo siE 8 warsztat6w opracowuj4cych Lokalna Strategip Rozwoju
- wizyta studyjna w Solnej Dolinie
Zarzqd Stowarzyszenia Swiatowid, w6jtowie, burmistrzowie brali udzial w v,ryje1dzie studyjnym
do Lanckorony.



Pracownicy brali udzial w szkoleniu ,,Wsp6lpraca z mediami a tworzenie wizerunku organizacji".
Pani Hanna Bilert i Boguslaw tr owiriski uczestniczyliw v,ryje1dzie naY Zjazd Grup Partnerskich
na terenie Partnerstwa.
Pani Karolina Strugala - Jankowska, Renata Domagalska, Teresa Skrzypczak, Arleta R62anska i
Karolina KuSnierek uczestniczyly w wizycie studyjnej w Hiszpanii.
Pani TeresaSkrzypczak i Arleta R62ariska uczestniczyly w v,ryje1dzie Grup Partnerskich do Francji
i wymiana doSwiadczeri.
Zarzqd, w6jtowie i burmistrzowie brali udzial w warsztatach udoskonalajqcych w Silnowie.
BraliSmy udzial w szkoleniu dla nowych organizacji grantolyych w ramach Dzialaj Lokalnie oraz
w szkoleniu dotyczqcym Leader 2009 - 2013 w Rokosowie oraz w wielu innych szkoleniach, kt6re
wymagaj 4 od pracownik6w Swiatowida podnoszenie kwalifi kacj i.
Nastqpnie Pani Prezes objaSnila zadania Programu Leader, kt6ry jest skierowany do obszar6w
wiejskich, a skladal sip z III. Schemat6w: I i II Pilotazowe. Ich efektem mialo byi skupienie oraz
wsp6lne zorganizowanie sektor6w spolecznych, publicznych oraz prywatnych razem w
organizacjg, kt6ra stalo sip Stowarzyszenia ,,Swiatowid". Wszystkie trzy podmioty stworzyly
Lokaln4Grupe Dzialania, kt6rej ide4jest rozw6j gospodarczy zv,rykorzystanych zasob6w ludzkich
jakie sq na terenach wiejskich w celu uzyskania poprawy warunk6w i jakoSci 2ycia na wsi. III
czgS6 to zlohenie wniosku dotyczqcego realizacji wszystkiego tego co bylo wypracowane w I i II
Schemacie.

Przewodniczqcy Rady oglosil przerwQ, kt6ra trwalaod godz.l7a5 do godz. 17s6.

l0.Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodp na
terenie Gminy Czerniejewo

Przewodniczqcy rady powiedzial,2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 20 maja2009 roku.

Pan Jan Lewandowski Prezesa PWiK zabierajqc glos pogratulowal 7 mln. zlotych na sie6
kanalizacyjnq i zloLyl Zyczenia z okazji Dnia Samorz4dowca. Podwyzszenie ceny wody o l0
groszy wynika ze wzrostu ceny energii elektrycznej potrzebnej do wtlaczania wody do sieci
wodoci4gowej. Energia w ubieglym roku w r62nych grupach taryfowych wzrosla nawet o 50 %o, a
wzrost ceny wody jest o niecale 5 oh, co daje na przeciEtne gospodarstwo domowe zwiEkszenie
obci4Zenia o l,20zl na miesi4c. . ,

Pani Eliza T4drowska referuj4c projekt uchwaly powiedziala, 2e zgodnie z ustaw4 o zbiorowym
zaopatrzeniu w wodg i zbiorowym odprowadzeniu Sciek6w (art. 20) taryfy za wodp obowi4zujq
przez rok. Poniewdz, 30 czerwca br. uplywa termin obowi4Tuj4cej taryfy na terenie naszej gminy
Przedsipbiorstwo Wodoci4g6w i Kanalizacji w ustawowym terminie 70 dni przed wejSciem w
2ycie nowych proponowanych stawek zlo?ylo stosowny wniosek na rgce Pani Burmistrz z
propozycjq przyjgcia nowych stawek taryfowych na terenie Gminy Czerniejewo w zwiqzku z
zaopatrzeniem zbiorowym w wodE mieszkaric6w gminy. Zaproponowane taryfy bedq
obowi4zlrvaly od 1 lipca br. do 30 czerwca 2010 roku. Zgodnie z art.24 ustawy o zbiorowym
zaopatrzeniu w wodp i odprowadzariu 6ciek6w rada gminy zatwierdzataryfy w drodze uchwaly na
podstawie zlohonego wniosku przedsiEbiorstwa obsluguj4cego teren naszej gminy. Wspomniany
wniosek zostaN przedstawiony Radzie na wsp6lnym posiedzeniu Komisji i w zwiqzku z tym
stosowana uchwala.

Wiceprzewodnicz4ca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalE nr XXXIIIll87l}g - jej treit
stanowi zal. nr B.

NastEpnie Przewodni czqcy Rady zarzqdzil glosowanie. Rada 12 glosami ,,2a" , I glosie ,, przeciw" i
1 glosie,, wstrzymuj ecym sip" uchwal g przyjpla.



11. Podjpcie uchwaty w sprawie wyraZenia zgody na wyodrpbnienie funduszu soleckiego w
2010r.

Przewodniazqcy Rady przypomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji 20 mala 2009 roku.

Pani Skarbnik Julita Rybak powiedziala,2e 20 lutego 2009 roku podpisana zostala ustawa o
funduszu soleckim, kt6ry zostal ogloszony w Dzienniku Ustaw i $ pod pozycj q 420. Do
wylqcznej kompetencji rady nale?y wyraZenie zgody na wyodrEbnienie w budzecie 2010 roku
wspomnianego funduszu soleckiego, bqd? teL niewruzenie zgody na wyodrgbnienie takiego
funduszu. Obligatem jest to, i2 taka uchwala podjgta by6 musi kazdomzowo do 3l marcadanego
roku. W tym roku z uwagi na op62nienie nieco przepis6w uchwalE musimy podj46 najp6Zniej do
dnia 30 czerwca br. Fundusz solecki to Srodki f,rnansowe, kt6re bEd4 zabiipieiz*" * budzlcie
gminy dlakuhdego solectwa poprzedzone zloaeniemprzezdane solettwo wniosku o tzw. Srodki na
przedsiEwziEcie' Wniosek bgdzie nalelalo zlo2yc do 30 wrzesnia kuzdegoroku budzetowego, kt6ry
bgdzie rozpatrywany przezBurmistrza Miasta i Gminy.

Wiceprzewodniczqca Rady Katarzyna G6rka odczytala uchwalE nr XXX[I/lg8/0g - jej treSt
stanowi zal. nr 9.

Nastgpnie Przewodniczqay Rady zarzqdzil glosowanie. Rada 14 glosami ,,2a,, nchwaNgprzyjgla.
Przewodniczqcy Rady przypomnial, iz Solectwa majqczas do 30 wrzeSnia na zlokenie do pani
Burmistrz wniosku wraz z kosztorysem i protokolem z zebraniawiejskiego.

Pani Skarbnik dodala,2e wszyscy Paristwo Soltysi do 30 lipca br. otrzymajqpisma informuj4ce o
kwotach przyznanych w ramach funduszu soleckiego.

l2.Podjgcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do budzetu na 2009 rok.
Przewodniczqcy Rady nadmienil, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 20 maja2009 roku.

Pani Skarbnik referuj4c projekt uchwaly powiedziala, ze dochody zmniejsza sig o kwotE
349.336,00 zl' do wysokoSci 15.318.250,41 zl co szczeg6lowo przedstawia zalqcznik nr 1 do
uchwaly. Wydatki w budzecie zwipksza siE o kwotE 50.66a zl do wysoko5ci l4cznych wydatk6w
16.696.970,412L, co jest zawarte w zalqczniku nr 2. W zalqczniku nr i stanowi4cym I prryrnoaach
i rozchodach budzetu zwigksza sig przychody o 400.000 zl (wolne Srodki) 

-do 
lqcziej kwoty

2.400.000 zl,natomiast rozchody s4bez zmian.

Wiceprzewodniczqca Rady Katatzyna G6rka odczylala uchwalg nr XXXIII/189/09 - jej treit
stanowi zal. nr 10.

odbylo sig glosowanie, podczas kt6rego Rada 14 glosami ,,2a,, vchwalpprzyjpla.

13. Interpelacjen zapytania radnych i soltys6w.

Glos zabral pan Tadeusz Tomaszewski posel na sejm RP, kt6ry podziEkowal za zaproszenie na
sesjE. Rado56 jest podw6jna; po pierwsze zawzglgdu na Dziefi SarnorzadnoSci a po drugie podjEcia
jednomy6lnie uchwaly o funduszu soleckim, co bEdzie mobilizowaio spoleczno11-lokaln4'do
rozmowy o tym co najwaZniejsze w mojej miejscowoSci. Rada dala Wraz demokracji
partycypacyjnej poprzez podzial danej wladzy. Na podstawie funduszu soleckiego bgdzie
kielkowai chE6 my6lenia o innych projektach ze Srodk6w zewngtrznych. Jako szef Jrganizacji
Mlodych Wielkopolan Pan Posel poinformowal, 2e Stowarzysz"ni" otg*izuje dla dzilci os6"b
ubezpieczonych w KRUS 2 tygodniowe wakacje w Golqbkach i w Sokolcu w g6rach. Jako
mieszkaniec Gminy Niechanowo Pan Posel przekazal zaproszenie na Dni Niechanowa.
Tradycyjnie co miesiqc w kaldv pierwszy poniedzialek od 930 do 1030 pan posel pelni dyZury w
Urzgdzie. Bqd4c samorz4dowcem trzeba podejmowad trudne d,ecyzje,jak na przyl<lad poA*yrtu



wody. Od razu skojarzytry siE dwie sesje jedna w GnieZnie i druga w Czerniejewie w tej sprawie, a

zupelnie inaczej przebiegajqce. W GnieZnie podejmowano decyzjE czysto politycznq bo radni

zdjEli z siebie odpowiedzialnoS6, nie podjEli tej uchwaly, ale ona skutkuje tym samym, bo
podwyzka bEdzie. W tej kadencji i ztymi sukcesami jest latwiej podejmowad decyzje - stwierdzil

Pan Posel T. Tomaszewski.

Pan Soltys M. Kozlowski zapfiaN, czy bEdqwygaszane pobocza row6w na drogach gminnych? W

miesi4cu maju mial ruszyi program ,,Ro!vy", czy col wiadomo na ten temat? Kolejna sprawa to

Swiadectwa pochodzenia zwierzqt: jaka bEdzie odplatnoS6 i kto to bgdzie wydawal? Rolnik6w to

bulwersuje, bo najpierw zniszczyla hodowlp choroba Aujeszkiego a teraz dodatkowo koszty

Swiadectw.

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze w kwestii wydawania Swiadectw nie jest zorientowana i dlatego

nie chce poda6 btEdnej informacji. Program,, Rowy" jest juZ uruchomiony i mamy zatrudnionych4
mE2czyznna p6l roku.

Pani E. T4drowska odpowiedziala, 2e co roku sq wygaszane pobocza i w tym roku z pocz4tkiem

czerwca rczpocznqsiE prace na dro gach gminnych.

Radna D. Kosmala zapytaLa o tworzenie boiska w Ggbarzewie, gdzie jest nawieziony gruz i nic siE

dalej nie dzieje- na co uwagq zwracajqmieszkaricy miejscowoSci.

Pan Marek Kozlowski Soltys GEbarzewa wyjaSnil, 2e Pan Galant zapewnil, 2e od poniedzialku

rozpocznqsiE prace przygotowuj4ce teren i ustawienie znaku.

Pani Burmistrz dopowiedziala,2e na boisko w Ggbarzewie musialaby1 dostarczona niemala iloSd

ziemi. Przy budowie kanalizacji w Czerniejewie nastEpuje wymiana gruntu i na boisko w

Ggbarzewie najpierw jest rozplanowany gruz a p62niej bgdzie doprowadzona ziemia. Wszystko
jednak wymaga czastr, ale boisko bgdzie doprowadzone do nale?ytego stanu. NastEpnie Pani

Burmistrz dodala, Ze UchwalaZarzqdu Wojew6dztwa Wielkopolskiego 226 majabr ukazaNa siE na

stronach internetowych, w mySl kt6rej postanawia sie ustalid listq rankingow4 wniosk6w
preselekcyjnych. Jako potencjalni beneficjenci bgdziemy zobowiqzani dostarczyl projekt wraz z

zalqcznikarrri. JesteSmy na pozycji 13 i otrzymaliSmy 7.731.56I,93 zl, a caloS6 wniosku opiewala

na warto(6 ponad 11 milion6w brutto. Pozostalo do zrobienia Studium WykonalnoSci, ale moZe siq

okaza6, Le nie wykorzystamy tej kwoty . Po przetargu na II. etap kanalizacji oku2e siE ile bEdziemy
potrzebowali 5rodk6w.

Pan Przewodnicz4cy Rady przekazal zaproszenie od Katolickiego StowarzyszeniaMlodzie?y vnaz

z Solectwami naParafralny Piknik Rodzinny, kt6ry odbp dzie sig7.6.09r. o godz.1500 w Pawlowie.

l4.Odpowiedzi na zapytania.

l5.Wolne glosy, wnioski i informacje.

Punkty 14 i 15 zostaly om6wione w punkcie 13.

l6.Zaml<nigcie sesji.

Wobec Wczerpania porz4dku obrad Przewodniczqcy Rady zamknal XXXIII sesjE Rady Miasta

i Gminy Czemiejewo o godz. l8u'dziEkuj4c Wszystkimzaprzybycie.

Zakoiczono protok6l z obrad, kt6ry zawiera 11 stron i l0 za\qcznik6w. Protok6lowala Renata

Simihska inspektor ds. obslugi Biura Rady.

Szczeg1lowy zapis audio z sesji jest dostqtrtny na stronie www.czernie.iewo.com.pl.
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Wszystkie zalqczniki sq dostqpne w Biurze Rady.


